

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, JANUARY 14, 2013 AT 8:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Resolution to change the date of the January 2013 Regular Council Meeting to January 28, 2013 at 8:00 pm
3. SIMO Management Contract (C-20-12) confirmation
4. Awarding of a contract for the appointment of an External Auditor for the fiscal years 2012 and 2013 with an option for the fiscal year 2014 (C-28-12)
5. Awarding of a contract for annual flowers
6. Awarding of a contract for sanitary products and dispensers
7. Approval of Annual fees for maintenance and support – PG Solutions
8. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 14 JANVIER 2013 À 20H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Résolution afin de changer la date de la réunion ordinaire du conseil du mois de janvier 2013 au 28 janvier 2013 à 20 h
3. Confirmation – contrat avec Simo Management
4. Octroi d'un contrat pour nommer un vérificateur externe pour les exercices financiers 2012 et 2013 avec une année d'option pour l'exercice financier 2014 (C-28-12)
5. Octroi d'un contrat pour les fleurs annuelles
6. Octroi d'un contrat pour les produits sanitaires et distributrices
7. Approbation des frais annuels pour l'entretien et du soutien technique – PG Solutions
8. Ajournement de la séance.

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
Greffier